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گزارش ظریف از مذاکرات ایران و ۱+۵ در ژنو

دکتر محمد جواد ظریف وزیر امور خارجه پس از نشست بسیار کوتاه افتتاحیه مذاکرات ایران و ۱+۵ با بیان اینکه فردا

صبح با خانم کاترین اشتون مسوول سیاست خارجی اتحادیه اروپا دوباره گفت و گو خواهد کرد، گفت: امیدواریم

مذاکرات پیش رود و به نتیجه نزدیک شویم.

همشهری آنلاین: دکتر محمد جواد ظریف وزیر امور خارجه پس از نشست بسیار کوتاه افتتاحیه مذاکرات ایران و ۱+۵ با بیان
اینکه فردا صبح با خانم کاترین اشتون مسوول سیاست خارجی اتحادیه اروپا دوباره گفت و گو خواهد کرد، گفت: امیدواریم

مذاکرات پیش رود و به نتیجه نزدیک شویم.
به گزارش خبرنگاران اعزامی ایرنا به ژنو، دکتر ظریف در پاسخ به این سوال که اگر امشب طرفین به توافق برسند، آیا گفت و گو
درباره متن پیشنهادی از فردا آغاز خواهد شد؟ گفت: پنجشنبه من و خانم اشتون قرار است در دیدار خود بررسی کنیم که چه

طور میتوانیم متن را نهایی کنیم که ممکن است یا با نگارش شروع شود و یا با گفت و گو راجع موضوعات یا مفاهیم.

وزیر امور خارجه تاکید کرد: بالاخره ما گفتهایم که این بحث باید مشترکا و براساس احترام متقابل انجام شود و اگر این گرایش
طرف مقابل باشد و خانم اشتون تکرار کردند که با همین گرایش وارد گفت و گو شدهاند، ما امیدوار هستیم که کار پیش برود و

به نتیجه نزدیک شویم.

مذاکره کننده ارشد هستهای ایران تصریح کرد: اینکه در مذاکرات به نتیجه نزدیک شویم یا نه، بستگی به این دارد که تا پایان
این دور از گفت و گوها درباره موضوعاتی که هنوز برای مذاکرات باقی مانده است بتوانیم به تفاهم برسیم.

وی در پاسخ به سوالی درباره اینکه آیا مذاکرات تا روز شنبه ادامه خواهد یافت، گفت: امیدوارم مذاکرات تا روز شنبه ادامه نیابد
زیرا قرار است میزبان وزرای امور خارجه کشرهای عضو سازمان همکاری اقتصادی (اکو) در تهران باشم.

ظریف همچنین گفت: صبح پنجشنبه با روسای سازمانهای بین المللی مستقر در ژنو صبحانه کاری خواهد داشت.

دکتر ظریف در پاسخ به سوال خبرنگار ایرنا مبنی بر اینکه دلیل ملاقات معاون وزیر خارجه چین قبل از آغاز دور جدید گفت و
گوها با سیدعباس عراقچی چه بود و وی حامل چه پیامی برای تهران بود؟ گفت: بالاخره این گونه مذاکرات ادامه دارد و این

طور نیست که شما یکبار صحبت کنید و تمام شود.

وزیر امور خارجه اضافه کرد: احتمالا تا این دور از گفت و گوها تمام شود، بارها با هر یک از هیاتها مذاکره خواهیم کرد.

مذاکره کننده ارشد هسته ای ایران خاطرنشان کرد: گفت و گوها نیاز ندارد که حامل پیام باشد، امکان دارد هر یک از طرفها
بخواهند سوالی را مطرح یا موضوعی را به اطلاع ما برسانند که این گونه گفت و گوها زیاد خواهد بود.

دکتر ظریف سپس با خنده اظهار داشت: اگر هر دفعه بخواهید یک پیش بینی کنید و یک تئوری بدهید، یک کتاب تئوری درباره
مذاکرات خواهید داشت.

وزیر امور خارجه درباره نشست افتتاحیه مذاکرات ایران و 1+5 نیز گفت: همان طور که قبلا هم گفتم قرار بود یک جلسه کوتاه با
حضور بنده و خانم اشتون داشته باشیم و سپس مذاکرات بین هیات ها شروع شود.

وزیر امور خارجه اظهار داشت: فکر می کنم که دوستان بنده در حال حاضر در حال گفت و گو با هیات روسی هستند و بعد با
هیات اتحادیه اروپا و بعد هم با هیات آمریکایی دیدار و گفت و گو خواهند کرد.
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